
Generalforsamling 2024 
Holstebro Strandjagtforening (HSJ Skydesport) 

Vilhelmsborgvej 3e. 7500 Holstebro  

 

 

1. Valg af dirigent.  

Asger Andreasen er valgt enstemingt 

Generalforsamlingen er lovligt indkaldt jf vedtægterne 

2. Valg af stemmetæller.  

Jens Ole Mortensen samt Ivan Dahl er valgt som stemmetæller 

3. Aflæggelse af beretning om foreningens virke siden 
sidste ordinære generalforsamling 

Rasmus Ramme fremlægger beretningen ifm Torbens fravær. 

Han beretter om at der har været stor aktivitet i foreningen i det forgangne år. Bl.a med 
anlæggelse af nye bane, diverse jagter, deltagelse i forskellige stævner. 

Der berettes om div ting der skal laves i det nye år, bl.a udskiftning af tag på trap banen, 
indkøb af nyt materiel. 

Der berettes om at Anders og Paw træder ud af bestyrelsen og der takkes for deres indsats. 

Der berettes om bestyrelsens virke og generalforsamling ifm Torbens sygemelding. 

Rasmus beretter om en anmeldelse fra midt og vestjyllands politi om at, afgåående formand 
har erkendt at have taget penge af kassen. Sagen efterforskes og der henvises til at der skabes 
ro omkring dette. 

 

Efterfølgende spørges der bl.a ind til hvor længe dette har stået på og der svares ca. 2 års tid. 

Torben har selv erkendt dette og dette ses som at manden rækker en hånd frem om hjælp. 



Der spørges ind til om bestyrelsen har en plan for det fremtidige virke og det beretter Rasmus 
at der er. 

Der spørges ind til hvorledes vi forhindre det igen og der snakkes om forskellige forslag til 
dette. 

Der spørges ind til om ovenstående har nogen indvirkning på foreningens nuværende økonomi 
og den ser fortsat fornuftigt ud trods omstændighederne. 

Der snakkes om at tillid stadigvæk vil være nøgleorderet for bestyrelsen samt de forskellige 
hjælpere tilknyttet foreningen. 

Beretningen er godkendt enstemnigt 

4. Fremlæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse. 

Jens Ole Mortensen beretter om store mangler, fejl og lign i regnskabet. Der har været et 
enormt rod. Og ud fra de oplysninger revisionen har haft til rådighed har de lavet et regnskab 
ud fra dette. Dog kan det ikke godkendes pga ovenstående. 

5. Indkommende forslag  

- Der er ingen indkommen forslag.  

6. Fastsættelse af kontingent.  

- Bestyrelsen anbefaler at vi forholder prisen i ro  

7. Valg af bestyrelse.  - på valg  

- Torben Mauritson - Udtræder af bestyrelsen (ny vælges for 1 år) 

- Paw Kristensen - Udtræder af bestyrelsen (ny vælges for 1 år) 

- Anders Mathisen - Modtager ikke genvalg  

- Rasmus Ramme - Modtager genvalg  

Rasmus er genvalgt 

- Thomas Jeyaratnam - Modtager genvalg  

Thomas er genvalgt 

- Valg af nyt medlem (vælges til bestyrelsen da vi mangler et medlem i bestyrelsen for at 

være fuldtallige) (Vælges for 2 år) 



Bestyrelsen foreslår Knud Erik Damgaard samt Frank Lynge og disse er valgt enstemnigt for 

2 år 

Rasmus Ravnsborg er valgt enstemnigt for 1 år 

8. Valg af suppleanter.  

- Erik Lynge - modtager ikke genvalg  

Paw Kristensen samt Anders Mathisen er begge valgt enstemningt  

9. Valg af revisorer  

- Jens Ole Mortensen - Modtager genvalg  

Jens Ole er enstemmigt genvalgt 

10. Eventuelt. 

Der nævnes arbejde omkring vagtplanen så den bliver mere gennemskuelig 

Der spørges ind til om der skal arbejdes mere ind med at få olympiske disiplin på programmet 

Der spørges om hvor mange medlemmer vi er og der svares ca 450 

Der snakkes om tilkendegivelser til folk der udviser en stor hjælp i foreningen 

Der nævnes samme pris for medlemmer der evt tager en gæst med rundt 

Der nævnes om større fordele ved at være hjælper kontra almindelig bruger af banen 

Der nævnes at der fremadrettet vil være en støre gennemsigtighed af bestyrelses arbejdet for 

de enkelte medlemmer 

 


